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Eeva-Riitta Pappila kysyi Vuohtomäen tuulipuiston tilanteesta.
- Sami Laukkanen kertoi lupahakemusten valmistelusta.

Jorma Leskinen toi esille, että lääkekeskuksen kaappien ovet tulee vaihtaa
paremmin toimiviin.

Irina Karvonen kysyi, onko laajennusalue pesiskentän 3-rajalta aidan
ulkopuolella pysäköintialuetta.
- Ei ole pysäköintialuetta vaan kentän laajennusaluetta.

Irina Karvonen kysyi kuka tekee ulkojäät; Namo vai kenttämestari. Mistä
koostuu sivistyslautakunnan kulu jäähallista.
- Antti Taskinen kertoi, että sivistyslautakunta maksaa jäähallin vuotuiset
kustannukset tekniselle toimelle.

Irina Karvonen kysyi Ikosen keittiön henkilömäärästä, keittiöllä on ollut
aiemmin yksi henkilö.
- Satu Väyrynen kertoi, että nykyisellään on useampi henkilö kasvaneen
ruokailumäärän vuoksi.

Juha Liuska kysyi vanhan kunnalliskodin tilanteesta.
- Sami Laukkanen kertoi nykytilanteen.

Juha Liuska pyysi laskeutusaltaiden tilanteesta selvitystä.
- Sami Laukkanen kertoi tilanteen.

Marita Kärkkäinen-Rytkönen kysyi kaupungintalon sosiaalitoimiston
tilanteesta.
- Antti Taskinen selvitti tilanteen.


